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Zápis ze schůze OZ obce Hlavice dne   09.01.2012 
 

Přítomen:    ing. Jiránek František, Kolomazník Lubomír, ing. Mikeš Zdeněk, 
                      Najman Jaroslav, Pelinka Jiří, ing. Pytloun Josef,  
                      Pytloun Miroslav, Mgr. Rolf Tomáš, Šenberk Josef             
 

1) Michaela Kotrmanová,  Jaroslav Kotrman – výpověď z bytu 
Byl podán návrh na exekuci obou jmenovaných z důvodu neplnění podmínek  
(splátek za dluh za neplacení nájemného)  
tj. v souladu s notářským zápisem č. j. N 136/2010  ze dne 7.6.2010 

Vzhledem k okolnosti, že nájemní smlouva skončila k 31.12.2011 
a nebyla obnovena, dle rozhodnutí zastupitelstva Obec Hlavice žádá vyklizení bytu k 29.2.2012 
Pokud se tak nestane, bude muset Obec Hlavice podat žalobu o vyklizení bytu.  
 

2) Veřejný rozhlas – Lesnovek  
Poškozený kabel, vlivem vichřice ze dne 19.8.2011 byl opraven. Oprava stála 50.000 Kč  
Pojišťovna Liberec uhradí pouze přibližně 25.000 Kč 
 

3) Zrušení běžného účtu u Komerční banky 
Probíhá zrušení běžného účtu Obce Hlavice u Komerční banky Liberec   
č. účtu 20920-461/0100   
Zůstatek bude převeden na běžný účet u České spořitelny a.s.  
pobočce Český Dub, č. účtu 2220564309/0800. 
 

4) Dostavba opěrných zdí – Hlavice  
OZ bylo informováno o dokončení opěrných zdí. 
Dotace byla získaná z Grantového fondu Libereckého kraje  
a to z Programu obnovy venkova – program č. 17 ve výši 77.600  Kč, 
nyní již byla proplacena záloha ve výši přibližně 59.000 Kč 
Nyní probíhá kolaudační řízení. 
 

5) Společensko kulturní centrum 
Byla podána informace o stavu dokončení akce Společensko kulturní centrum  
dotované ze SZIF (státní zemědělský intervenční fond). 
Připravují se podklady pro předání a převzetí stavby. 
Zbývá dořešit dětské hřiště, které neodpovídá projektu (kvalita herních prvků) 
a nevhodné pískové lože na dopadových plochách.  
Je řešeno ve spolupráci s projektantem Schneider Jiří,   
manažerem projektu Ing. Suchomel Luděk  a zástupcem stavební firmy Jizerskohorská 
stavební společnost, s.r.o. Pasecký Tomáš, jednatel a ředitel společnosti.  
 

6) Česká školní inspekce 
OZ bylo informováno o závěru České školní inspekce. 
V kritickém stavu se nachází tělocvična: 
Není zajištěna bezpečnost provozování tělocvičny. 
Stropní podhled, ale zejména kryty topných těles – příčky (do konce ledna opravit) 
Proběhla diskuse: 
Financování, poškozování, opravy a organizace provozování tělocvičny.  
Financování: škola, obec Hlavice, uživatelé, dotace (již dlouhá léta vše zanedbáno)  
Opravy: škola, obec Hlavice, uživatelé, živnostníci (např. ochranné sítě) 
Organizace provozování tělocvičny: provozní deník, správce 
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OZ se usneslo a všemi přítomnými členy schválilo,  
opravu krytů topných těles ve školní tělocvičně  – příčky (termín do konce ledna). 
Financování materiálu – obec Hlavice 
Způsob provedení montáže – svépomocí, sportovci  
 

7) Notebook HP Compaq HPNX 6310 
Notebook HP Compaq HPNX 6310 – zapůjčen obecnímu úřadu na dobu neurčitou  
od Sdružení obcí Podještědí (SOP)  
Citován dopis, který přišel na OÚ Hlavice: 
Vážení kolegové, finanční úřad v Liberci začal vykonávat rozhodnutí o zaplacení částky  
Bono Publico.  Bylo vydáno rozhodnutí o exekuci majetku SOP. Vzhledem k tomu,  
že svaz disponuje výpočetní technikou dojde k jejímu zabavení. V příloze zasíláme seznam 
výpočetní techniky podle obcí. Je nutné, aby počítače byly dopraveny  
na OÚ Proseč pod Ještědem nejpozději do 4.12.2011 do 15 hod.  
(Notebook 2.12.2011 byl navrácen) 
Z výše uvedeného dopisu vyplývá, že notebook nikdy nemohol být ve vlastnictví pana 
ing.Josefa Pytlouna. 
Tím byl vyřešen dlouho diskutovaný problém čí je počítač. Jestli pana ing. Josefa Pytlouna, 
nebo OÚ Hlavice. 
 

8) Společenská místnost – změna tarifu pro odběr el. proudu  
V rámci úspor navržených finančním výborem bylo přistoupeno 
ke změně distribuční sazby z C25d (dvojtarif) na C01d 
Úspora bude činit přibližně 1,2 tis. Kč ročně. 
 
OZ se usneslo a všemi přítomnými členy schválilo,  
změnu tarifu pro odběr el. proudu – Společenská místnost 
z distribuční sazby z C25d (dvojtarif) na C01d 
 

9) Hasičská zbrojnice – změna tarifu pro odběr el. proudu  
V rámci úspor navržených finančním výborem bylo přistoupeno 
ke změně distribuční sazby z C25d (dvojtarif) na C01d 
Úspora bude činit přibližně 2,0 tis. Kč ročně. 
 
OZ se usneslo a všemi přítomnými členy schválilo,  
změnu tarifu pro odběr el. proudu – Hasičská zbrojnice 
z distribuční sazby z C25d (dvojtarif) na C01d 
 
 
Schůze  OZ: 
Příští pravidelná schůze OZ dne 6. 2.2012  po.  18:00 hod.  
 
V Hlavici dne  09.01.2011 
Zapsal: ing. František Jiránek 
Celý průběh jednání je archivován v elektronické zvukové podobě.  
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Starosta:    Miroslav  Pytloun                                    Místostarosta:    ing.František Jiránek 


